

高贵林孔子学院成功举办 2022 年中小学生书法绘画比赛

高贵林孔子学院 2022 年中小学生书法绘画比赛于 10 月 1 日至 12 月 30 日举行。本次活动面向 BC 省中小学校在读学生征集参赛作品，旨在为学生搭建展示和交流艺术创造力之平台。参赛作品的绘画形式包括：中国画、油画、水粉画、版画、素描、儿童画、彩笔、蜡笔、漫画、电脑绘画等；书法形式为毛笔书法。参赛选手分为小学低年级组、小学高年级组和中学组，参赛作品分组评比。

本次活动采用线上模式进行。参赛选手通过网络平台提交作品，作品评判也通过网络进行。本着公平和公正的原则，活动主办方邀请了资深书法绘画专家和教师共同组成评判小组，对参赛作品进行评分。本次活动最终评选出了 17 份获奖作品。其中，一等奖 3 名，二等奖 4 名，三等奖 7 名，优秀奖 3 名。所有参赛者均获得参赛证书，获奖者获得奖状和奖金。有关证书和奖金的颁发事宜，高贵林孔子学院将通过电子邮件与选手联系。

2022 Painting and Calligraphy Contest for School Students

Confucius Institute in Coquitlam

Confucius Institute in Coquitlam hosted 2022 Painting and Calligraphy Contest for students province wide from October 1st to December 30th . This online contest was open to all BC students from kindergarten to grade 12. The purpose of this contest was to provide the students a platform to display and exchange their art talents and abilities. The painting contest included a plethora of different artistic styles, including traditional Chinese painting, oil painting, watercolor painting, sketching, crayon drawing, comics, and digital art. The entries for the calligraphy contest were strictly Chinese calligraphy. The participating students fell into the low grades of elementary students group, high grades of elementary students group and middle school and secondary school students group.

In order to keep the judging fair and professional, the organizer invited a panel of artists and teachers to be the judges for this contest. The contest resulted in seventeen winners. Among them were three first prize winners, four second prize winners, seven third prize winners and three special prize winners. All winners and participants of the contests will receive prizes and certificates respectively. Confucius Institute in Coquitlam will reach out to all participants via email detailing on how to claim their certificates and prizes.

2022 年中小学生书法绘画比赛获奖名单

List of the Winners of 2022 Painting and Chinese Calligraphy Contest

| | | | | |
|------------------------------------|----------------------------|-------------------------|----------------------|-----------------------|
| 一等奖 First Prize | Jenifer Jiahua Dong 董加华 | Jiaqi Sophie Zou 邹嘉琪 | Selina Shi 石雪儿 | |
| 二等奖 Second Prize | Henry Sun 孙亨力 | Summer Young 杨扬善 | Kevin Wu 吴凯文 | Xiaoyue Liu 刘小悦 |
| 三等奖 Third Prize | Emma Ling 凌子蕙 | Claire Jiang 蒋依晨 | Evelyn Cui | Jiade Alex Zou 邹嘉德 |
| | Arianna Shi 石莹莹 | Beini Sun 孙贝妮 | Clarissa Chen 陈映瑜 | |
| 优秀奖 Special Prize | George Wu 吴佑文 | Zhimo Guo 郭芷陌 | Summer Young 杨扬善 | |